
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

 

Zápis   č. 1 
z ustavujícího zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 19.11.2010 
 

1.Zahájení 
Ustavující zasedání jako nejstarší člen zastupitelstva města řídil p.Alois Omelka. 
 

Přítomni :  21 
Před zahájením zasedání bylo  členům zastupitelstva města (při prezenci) předáno 
osvědčení o zvolení členem zastupitelstva města podle § 53 zákona č. 491/2001 Sb., 
o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění. 
Informace o konání ustavujícího zasedání spolu s programem podle § 93 odst. 1 
zákona o obcích byla na úřední desce Městského úřadu Hluk zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 10.11.2010. Současně byla zveřejněna 
na „elektronické úřední desce“. 
 

 
2. Složení slibu členů zastupitelstva města 
K platnému vzniku mandátu zákon ţádá sloţení předepsaného slibu. Odmítnutí sloţit 
slib nebo sloţení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§55 zákona č. 
491/2001 Sb. o volbách do zastupitelstev obcí). 
p. Omelka přečetl text předepsaného slibu a poté vyzval jednotlivé členy 
zastupitelstva města  ke sloţení slibu pronesením slova „Slibuji“ a podpisu na 
připraveném  archu. 
Ţádný člen zastupitelstva neodmítl sloţit slib ani nesloţil slib s výhradou. 
 

 
3. Schválení  ověřovatelů zápisu a programu 
 

a) Ověřovatelé zápisu 
Návrh jednacího řádu předpokládá, ţe zápisy z jednání zastupitelstva města budou 
ověřovány ověřovateli, kteří správnost zápisu potvrdí svým podpisem. 
Návrh : paní Marie Plačková a Ing. František Dufka 
PRO :  21   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/01  
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu paní Marii Plačkovou a pana Ing. 
Františka Dufku.  
 
Zároveň byla určena  zapisovatelka jednání  p. Dana Krhovská. 
 
Skrutátorky, které budou sčítat hlasy zastupitelů :  p. Boţena Kvasničková  
a  p. Jitka Vacková. 
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b) schválení programu  : 
Ing. Šimčík  : v měsíci prosinci bude svolána porada Mikroregionu Ostroţsko, proto je 
nutné delegovat zástupce města na valné hromady. Dávám tedy návrh o doplnění do 
zaslaného programu -  zařazení jako bodu č. 11 – Delegování zástupců města na 
valné hromady a jednání správních rad společností, v nichţ má město majetkovou 
účast . 
PRO :  21   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/02  
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl všem zastupitelům 
zaslán s doplněním  bodu č. 11 – Delegování zástupců města na valné hromady a 
jednání správních rad společností, v nichţ má město majetkovou účast. 
 
4. Schválení volebního řádu 
 

1. Právo mají volit všichni členové zastupitelstva města, tj. v počtu 21. 
2. Podmínkou pro volbu je přítomnost nadpoloviční většiny všech členů 

zastupitelstva města – dle prezence je přítomno  21  členů. 
3. K platné volbě je zapotřebí souhlasu nadpoloviční většiny všech členů 

zastupitelstva města tj. 11 členů. 
4. Návrhy na obsazení funkce je moţno předloţit ústně nebo písemně. 
5. Volby je moţno uskutečnit dvěma způsoby, tajným hlasováním nebo aklamací 

(veřejné hlasování). V případě hlasování aklamací se hlasuje zvednutím ruky. 
6. K organizaci vlastního hlasování v případě tajného hlasování : členové volební 

komise rozdají hlasovací lístky. Poté se členové zastupitelstva města 
odeberou do kanceláře klubu, kde mohou nerušeně hlasovací lístek upravit a 
poté vhodit do volební urny. Po provedené volbě se vrátí zpět na svá místa.  

 
p. Šuránková : dávám protinávrh hlasovat tajně 
Ing. Pachl : já jsem také pro tajné hlasování 
PRO :   4     PROTI : 17  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/03 
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení na  tajné hlasování 
 
Návrh :  hlasovat o návrhu na hlasování aklamací – veřejným hlasováním.  
PRO :   17  PROTI : 4  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/04 
Zastupitelstvo města schválilo návrh na hlasování aklamací – veřejným hlasováním 
 
5. Schválení počtu členů rady města   
 
Počet členů rady  stanoví zastupitelstvo  města  v souladu s ustanovením § 84 odst. 
2 písm. l) zákona o obcích. V souladu s tímto zákonem se doporučuje, aby počet 
členů rady, kterou tvoří starosta, místostarosta a další členové rady byl lichý a činil 
nejméně 5 členů, přičemţ nesmí přesahovat 1/3 počtu členů zastupitelstva města. 
Návrh :  stanovit  počet členů rady města na  7 osob. 
PRO :   21  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/05  
Zastupitelstvo města stanovilo  počet členů rady města  na 7 osob. 
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6. Schválení počtu dlouhodobě uvolněných členů zastupitelstva města  
p. Omelka vyzval  zastupitele k navrţení  počtu dlouhodobě uvolněných členů 
zastupitelstva města. 
Ing. Šimčík : já navrhuji 2 uvolněné členy zastupitelstva města 
Návrh :  schválit  2 dlouhodobě uvolněné členy zastupitelstva města  – tj.  starosta a 
1  místostarosta 
PRO :  21  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/06  
Zastupitelstvo města schválilo 2 dlouhodobě uvolněné členy zastupitelstva města : 
starostu a 1 místostarostu. 
 

AKLAMACE – VEŘEJNÁ 
7. Volba starosty, místostarosty a dalších členů rady města 
 
Volba starosty 
p. David Hájek : za ODS navrhujeme kandidáta na starostu  pana Ing. Jana Šimčíka 
Na funkci starosty je navrţen : Ing. Jan Šimčík 
Návrh :  zvolit starostou města  pana Ing. Jana Šimčíka 
PRO :   16  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 5 
Je přítomno  21   členů zastupitelstva města. 
Pro navrţeného kandidáta hlasovalo  16  členů  zastupitelstva města. 
Pan Ing. Jan Šimčík obdrţel   16 hlasů a tím byl  zvolen starostou města Hluk. 
Usnesení : 1/10/07  
Zastupitelstvo města zvolilo starostou města Ing. Jana Šimčíka 
 
Volba místostarosty 
Na funkci místostarosty   jsou  navrţeni :   
Ing. Šimčík : za ODS navrhujeme na funkci místostarosty  pana  Davida Hájka  
p. Gál : za KSČM  navrhujeme paní Julii Šuránkovou 
Návrh :  zvolit místostarostou města  pana Davida Hájka 
PRO :   16  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 5 
Je přítomno  21   členů zastupitelstva města. 
Pro navrţeného kandidáta hlasovalo  16  členů  zastupitelstva města. 
Pan David Hájek obdrţel   16  hlasů a tím byl  zvolen místostarostou města Hluk. 
Usnesení : 1/10/08  
Zastupitelstvo města zvolilo místostarostou města pana Davida Hájka 
 
 
Volba členů Rady města Hluk 
 
Za členy rady města byli zástupci volebních stran navrţeni tito kandidáti  : 
 

1. p. Marie Plačková – za ODS 
2. p. Ing. Martin Křiţan  – za  KDU ČSL 
3. p. Radek Salanci – za  KDU  ČSL 
4. p. Mgr. Igor Dostál  -  za sdruţení nezávislých kandidátů Hlučané 
5. p. Julie Šuránková – za KSČM 
6. p. Mgr. Martina Braunerová  - za sdruţení nezávislých kandidátů Hlučané 
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AD 1) Návrh :  zvolit členkou Rady města Hluk paní Marii Plačkovou 
PRO : 17  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 4 
Pani  Marie Plačková obdrţela 17  hlasů a tím byla zvolena členkou Rady města 
Hluk. 
Usnesení : 1/10/09  
Zastupitelstvo města zvolilo členkou Rady města Hluk paní Marii Plačkovou 
 
AD 2) Návrh :  zvolit členem Rady města Hluk pana  Ing. Martina Křiţana 
PRO :    19  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 2 
Pan  Ing. Martin Křiţan obdrţel 19 hlasů a tím byl zvolen členem Rady města Hluk. 
Usnesení : 1/10/10  
Zastupitelstvo města zvolilo členem Rady města Hluk pana  Ing. Martina Křiţana 
 
AD 3) Návrh : zvolit členem Rady města Hluk pana  Radka Salanciho 
PRO :   16  PROTI : 0 ZDRŢEL SE :   5 
Pan  Radek Salanci obdrţel 16 hlasů a tím byl zvolen členem Rady města Hluk. 
Usnesení : 1/10/11  
Zastupitelstvo města zvolilo členem Rady města Hluk pana  Radka Salanciho 
 
AD 4) Návrh : zvolit  členem Rady města Hluk pana  Mgr. Igora Dostála 
PRO :    16  PROTI :  0  ZDRŢEL SE :   5 
Pan  Mgr. Igor Dostál obdrţel  16 hlasů a tím byl zvolen členem Rady města Hluk. 
Usnesení : 1/10/12  
Zastupitelstvo města zvolilo  členem Rady města Hluk pana  Mgr. Igora Dostála 
 
AD 5) Návrh : zvolit  členkou Rady města Hluk paní Julii Šuránkovou  
PRO :    3  PROTI :     0  ZDRŢEL SE :    18 
Pani  Julie Šuránková  obdrţela  3 hlasy a tím nebyla zvolena členkou Rady města 
Hluk. 
Usnesení : 1/10/13 
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o zvolení  členkou Rady města Hluk paní 
Julii Šuránkovou   
 
AD 6) Návrh : zvolit členkou Rady města Hluk paní Mgr. Martinu Braunerovou    
PRO :    20  PROTI :   0  ZDRŢEL SE :    1 
Pani  Mgr. Martina Braunerová obdrţela  20 hlasů a tím byla zvolena členkou Rady 
města Hluk 
Usnesení : 1/10/14  
Zastupitelstvo města zvolilo členkou Rady města Hluk paní Mgr. Martinu 
Braunerovou 
 

8.Schválení  jednacího řádu zastupitelstva města 
Návrh nového jednacího řádu byl všem zastupitelům zaslán. Zároveň by se měli 
zrušit jednací řád vydaný 28.05.2008 a doplněk č. 1 vydaný 04.02.2009. 
Návrh : zrušit jednací řád vydaný dne 28.05.2008 a doplněk č. 1 vydaný dne 
04.02.2009 
PRO :  21  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
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Usnesení : 1/10/15  
Zastupitelstvo města zrušilo jednací řád vydaný dne 28.05.2008 a doplněk č. 1 
vydaný  dne 04.02.2009 

 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje jednací řád zastupitelstva města 
PRO :  21  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/16  
Zastupitelstvo města schválilo jednací řád zastupitelstva města 

 

 

9.Schválení zřízení výborů zastupitelstva města, jejich  předsedů a 
členů 
Zastupitelstvo města můţe zřídit jakýkoliv výbor, povinné jsou výbory kontrolní a 
finanční, musí být lichý počet členů, v předchozím volebním období byly zřízeny 
pouze povinné výbory.  
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zřízení finančního a kontrolního výboru 
PRO :  21  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/17  
Zastupitelstvo města schválilo  zřízení finančního a kontrolního výboru 
 
Návrhy na předsedu finančního výboru : 
Ing. Křápek : navrhuji paní Mgr. Braunerovou 
Mgr. Braunerová : souhlasím s návrhem 
Ing. Pachl : navrhuji paní Ludmilu Fízeĺovou 
p. Fízeĺová : nesouhlasím 
p. Omelka  : já navrhuji pana Ing. Martina Křiţana 
Ing. Křiţan : nesouhlasím, zkusím něco jiného 

 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje předsedkyni finančního výboru p. Mgr. 
Martinu Braunerovou 
PRO :  20  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 1 
Usnesení : 1/10/18  
Zastupitelstvo města schválilo předsedkyni finančního výboru p. Mgr. Martinu 
Braunerovou 
 
Návrhy na členy finančního výboru : 
Ing. Šimčík : navrhuji  Ing. Antonína Uhlíře 
Mgr. Igor Dostál : navrhuji Ing. Libuši Habartovou 
Ing. Šimčík : navrhuji Ing. Josefa Dohnala 
Ing. Uhlíř : navrhuji p. Marii Mitáčkovou 
Ing. Šimčík : navrhuji p. Libora Plačka 
Mgr. Braunerová : navrhuji Mgr. Vladislavu Michalčíkovou 
 
Návrh : zvolit všechny  členy finančního výboru  společně 
PRO :  21  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/19  
Zastupitelstvo města  schválilo volbu všech členů finančního výboru  společně 
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Návrh : zastupitelstvo města schvaluje  následující členy finančního výboru   : 
 Ing. Antonína Uhlíře 
 Ing. Libuši Habartovou 
 Ing. Josefa Dohnala 
 p. Marii Mitáčkovou 
 p. Libora Plačka 
 Mgr. Vladislavu Michalčíkovou 

PRO :  21  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/20  
Zastupitelstvo města schválilo   členy finančního výboru   : 
 Ing. Antonína Uhlíře 
 Ing. Libuši Habartovou 
 Ing. Josefa Dohnala 
 p. Marii Mitáčkovou 
 p. Libora Plačka 
 Mgr. Vladislavu Michalčíkovou 

 
Návrhy na předsedu kontrolního výboru : 
p. Gál : navrhuji p. Julii Šuránkovou 
p. Šuránková : souhlasím 
 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje předsedkyni  kontrolního výboru p. Julii 
Šuránkovou 
PRO :  20  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 1 
Usnesení : 1/10/21 
Zastupitelstvo města schválilo předsedkyni  kontrolního výboru p. Julii Šuránkovou 
 
Návrhy  na členy kontrolního výboru : 
Ing. Šimčík : navrhuji p. Aloise Omelku 
p. Omelka : souhlasím 
p.David Hájek : navrhuji Ing. Pachla  
Ing. Pachl : souhlasím 
Návrh :  zvolit  všechny  členy kontrolního  výboru  společně 
PRO :  21  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/22  
Zastupitelstvo města  schválilo volbu všech členů kontrolního  výboru  společně 
 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje členy kontrolního výboru : 
 p.Aloise Omelku 
 p.Ing. Šimona Pachla 

PRO :  21  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
 
Usnesení : 1/10/23  
Zastupitelstvo města schválilo členy kontrolního výboru : 
 p. Aloise Omelku 
 p. Ing. Šimona Pachla 
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10. Stanovení výše odměn  neuvolněným členům zastupitelstva 
města 
Pro informaci byla všem zastupitelům zaslána tabulka určující výši odměn, 
v minulém volebním období se odměny pohybovaly na spodní hranici, 
z výborů a komisí měli pravidelný příjem pouze předsedové, příplatek nebyl. 
p. Šuránková : navrhuji, aby všichni členové výborů i komisí města pobírali 
měsíční odměny 
Ing. Šimčík : například jenom komise kulturní měla 12 členů,  prodraţí se 
minimálně o půl milionu korun 
PRO :  1  PROTI : 10  ZDRŢEL SE : 10 
Usnesení : 1/10/24  
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení, aby  všichni členové výborů i komisí 
města pobírali měsíční odměny   

 
Návrh : zastupitelstvo města stanovuje  měsíční odměnu neuvolněným členům 
zastupitelstva  města  dle nařízení vlády č. 37/2003 Sb. o odměnách za výkon 
funkce členům zastupitelstva, ve znění pozdějších předpisů  ve  výši : 
 1650,-Kč/měsíc člen rady 
 1300,-Kč/měsíc předseda výboru nebo komise  
 1120,-Kč/měsíc předseda rady školy 
 400,-Kč/měsíc  člen zastupitelstva města 

bez příplatku s účinností  od 20.11.2010 
PRO : 20   PROTI : 1  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 1/10/25  
Zastupitelstvo města stanovilo   měsíční odměnu neuvolněným členům 
zastupitelstva  města  dle nařízení vlády č. 37/2003 Sb. o odměnách za výkon 
funkce členům zastupitelstva, ve  znění pozdějších předpisů ve  výši : 
 1650,-Kč/měsíc člen rady 
 1300,-Kč/měsíc předseda výboru nebo komise  
 1120,-Kč/měsíc předseda rady školy 
 400,-Kč/měsíc  člen zastupitelstva města 

bez příplatku s účinností od 20.11.2010 

 

 

11. Delegování zástupců města na valné hromady a jednání správních  

rad společností, v nichž má město majetkovou účast 
Návrh : delegovat  starostu města Ing. Jana Šimčíka  a místostarostu města   
p. Davida Hájka   na valné hromady a jednání správních rad společností, 
v nichţ má město majetkovou účast. 
PRO :  21  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 

 
Usnesení : 1/10/26  
Zastupitelstvo města schválilo delegování starosty města  Ing. Jana Šimčíka  a 
místostarosty města p. Davida Hájka na valné hromady a jednání správních 
rad společností, v nichţ má město majetkovou účast. 
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12.Diskuse 

 
p. David Hájek :  a jak jsme na tom s penězma  ? 
p. Juřeníková : máme 5 mil. Kč 
Ing. Šimčík : je to o 2 mil. lepší neţ vloni, zatím se neplatil sběrný dvůr a 
zateplení školy 
Ing. Martin Moštěk : bylo by dobré vystavovat zápisy ze zasedání 
zastupitelstva dříve neţ do 14 dnů 
Ing. Šimčík : ze zákona máme 10 dnů, do 10 dnů je zápis na webových 
stránkách. 
Ing. Moštěk : co brání zveřejňovat záznam ze zasedání ? 
Ing. Šimčík : muselo by schválit zastupitelstvo 
p. Šuránková : 
Nejdříve mi dovolte, abych poděkovala všem našim příznivcům a všem 
voličům, kteří  nám dali i tentokrát svůj hlas. Nejen kandidovat, ale i volit 
kandidáty tak očerňované a diskriminované strany jakou bezesporu KSČ je, si 
pořád ještě ţádá určitý díl osobní odvahy. O to víc si vašich hlasů váţíme a 
ještě jednou děkujeme.    
Těsně před volbami se mi dostal do rukou článek nazvaný Podvedení voliči, 
který otiskl časopis Moderní obec. Jeho autor Doc. PhDr. Tomáš  Lebeda, 
vedoucí Katedry politologie Filosofické fakulty Univerzity Palackého 
v Olomouci v něm popisuje základní princip našeho volebního zákona, 
kterému málokdo rozumí pro jeho sloţitost a nepřehlednost. Troufám si říct, ţe 
ani sami zákonodárci ne. 
Nicméně po jeho přečtení zjistíte, ţe vlastně 1 není vţdy jedna, ale u některé 
strany 1 hlas jí daný znamená např. 1,14 hlasu a u jiné strany třeba 0,9 hlasu. 
Jakým způsobem jsou  stanovovány koeficienty pro přepočty na mandáty není 
jasné. Jisté je jen to, ţe pro kaţdou stranu platí jiný koeficient. Výsledkem pak 
jsou podvedení voliči, protoţe v důsledku dostali od vás hlas i ti kandidáti za 
příslušnou stranu, které jste vůbec nevolili. A to je největší problém 
komunálního volebního systému. Mnohem horší je však skutečnost, ţe voliči 
tyto jeho vlastnosti vlastně neznají a účinek jejich hlasu můţe být v přímém 
rozporu s jejich vůlí. 
Musím konstatovat, ţe po letošních volbách se také řadím k podvedeným 
voličům a to hned z několika důvodů. 

1) V mnohých městech usedli na radnici lidé, jejichţ strana sice volby prohrála, 

ale díky zákulisním vyjednáváním se jim podařilo vítěze vyšachovat. 

Výsledkem voleb jsou pak podvedení voliči, protoţe není respektováno jejich 

přání, ale zvítězila touha jedinců zůstat u moci za kaţdou cenu. To sice není 

náš případ, vítězná ODS obsadí hlavní posty, ale trochu mě zklamala druhá 

vítězná strana Hlučané, kteří nebyli schopni navrhnout místostarostu. Zřejmě  

byli zaskočeni tak velkým úspěchem a nebyli připraveni na tak velkou důvěru, 

ale bohuţel očekávání voličů touţících po změně na radnici nenaplnili.  O to 

víc se budou muset snaţit po celé volební období prosazovat svůj volební 

program, aby o své voliče nepřišli. 
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Jako třetí, se 3 mandáty skončily KDU-ČSL a KSČ. Pokud bychom se řídili 
základními prvky demokracie a poměrným zastoupením, jak nám velí zákon, 
tak obě tyto strany měly dostat stejnou šanci na  obsazení  po 1 místu v radě.  
Kdyţ jsem na toto téma hovořila s představitelem ODS, hned na úvod mě 
usadil výrokem “s komunisty v ţádném případě! Stanovy strany mně přímo 
zakazují spolupráci s KSČ.“ Takţe to je to o čem jsem mluvila, není  důleţité 
co si přejí voliči.  
Nabízí se otázka, jak můţe strana, která má v názvu demokratická, v čele s 
premiérem vlády, veřejně nabádat k občanské nesnášenlivosti a k omezování 
práv a svobod občanů pro jejich jiné politické přesvědčení?  
Cikánovi by se toto nikdo neodváţil říct, to by byla diskriminace a řešilo by se 
to v  Bruselu.   

2) Ţe je volební zákon špatný, o tom jsem se jiţ zmiňovala. Umoţňuje různé 

nemorální praktiky, coţ jsme poznali i u nás v Hluku. Dá se říct, ţe k likvidaci 

Vlastníků lesa…. došlo na politickou objednávku. Ptáte se, jak je moţné, aby 

jeden cizí člověk svévolně někým z Prahy dosazený, měl takovou pravomoc 

zlikvidovat rázem bez řádného zdůvodnění celou místní kandidátní listinu? Je 

to moţné, a to dokonce v rámci zákona! Tak zní výrok krajského soudu, který 

závěrem dodává, ţe, cituji“ posuzuje toliko, zda byl dodrţen zákon a nepřísluší 

mu posuzovat, zda bylo dané jednání etické.“  K tomu není co dodat.  

Ale abych pořád jen nekritizovala, zmíním se i o tom pozitivním, co se děje.  
Politická scéna se nám v Hluku omlazuje, coţ  svědčí  o skutečnosti, ţe 
nastupuje nová generace, která má jinou představu o budoucím vývoji 
společnosti, a  která je ochotna pro to něco udělat.  Věřme, ţe se poučí z chyb 
minulých, naváţou na to dobré, co se vykonalo a ţe tito mladí lidé budou 
lepšími reţiséry na jevišti  ţivota neţ jsme  byli my. K tomu jim přejme do 
budoucnosti mnoho energie a neutuchajícího elánu.  
A ještě jedna dobrá zpráva, v radě konečně zasedne více ţen. Takţe i jim 
bych chtěla popřát hodně štěstí, pevné nervy a nám všem dohromady hodně 
úspěchů, vzájemného respektu a tolerance. 
 
Ing. Moštěk : paní Šuránková se opřela veřejně do  TOP 09, které jsem 
předsedou. Chci toto uvést na pravou míru. Nevím, zda je to z nedostatku 
informací.  Naše místní organizace s Ing. Hrubým spolupracovala více neţ  
půl roku, brali  jsem jeho názory, připomínky. Pan Ing. Hrubý na svou vlastní 
ţádost vystoupil z místní organizace TOP 09  a nedal to vědět okresní 
organizaci, která spravuje jeho členství. V okamţiku, kdy ţádal  starosty a 
nezávislé o vytvoření kandidátky, tak byl stále kandidátem TOP 09. Pan Hrubý 
veřejně zalhal panu Gazdíkovi, ţe TOP 09 souhlasí s vytvořením  kandidátky 
v našem městě. My jsme názory a návrhy Ing. Hrubého do našeho programu 
zařadili, proto nám přišlo zbytečné vytvářet novou kandidátku. Řekli jsme 
panu Gazdíkovi, ţe jsme p. Hrubému  souhlas nedali. Pan Ing. Hrubý  po 
městě rozšířil lţivý pamflet, kde se opírá do stávajícího vedení města, s tímto 
jsme  nesouhlasili ani my, ani pan Gazdík a na základě toho doporučil zrušení 
této  kandidátky, která by poškozovala  dobré jméno starostů a nezávislých,  
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která je naše sesterská organizace. My jsme ke zrušení kandidátky neměli 
ţádnou pravomoc. Pan Hrubý rozšířil po Hluku další leták, ve kterém  šířil 
zase nepravdivé informace. 
Je pravda, ţe pokud se vy do nás opíráte, nevím jestli je to záměr, abyste 
poškodila pravicovou stranu, jsem nucen na to reagovat a vyjádřit se k tomu. 
Ještě k Vašim slovům na stranu ODS :  osobně se domnívám, ţe s komunisty 
opravdu ne. Strana, která je postavena historicky na zločinech, které byly 
prováděny v průběhu 50. let, strana, která se neomluví, nemá v politice České 
republiky co dělat. 
p. Šuránková :  musím reagovat na tento příspěvek, špatně jste mě 
poslouchal, nejmenovala jsem stranu  TOP 09.  A pokud se jedná o padesátá 
léta, jistě, ţe máte pravdu byla spousta křivd uděláno, nebylo všechno dobré, 
ale ani špatné. Tak jako v současnosti není vše dobré. Smyslem demokracie 
je spolupráce mezi lidma a komunální volby jsou o lidech, proto by  nemělo  
být na lidi přehlíţeno skrze prsty. 
Ing. Šimčík : k volebnímu zákonu  se přikláním, třeba se prosadí přímý volební 
zákon, musely by odsouhlasit 2/3 v parlamentu i senátu. Kdyby ovšem tento 
zákon   prošel, tak je v zastupitelstvu 16 ze strany ODS. Naše stanovy říkají, 
ţe s KSČ ne.   My proti Vám osobně nic nemáme, váţím si Vás, ale pokud se 
strana od těch zvěrstev co provedla neodstřihne, mám stejný názor jako Ing. 
Moštěk. 
p. Kočí : chci se zeptat ohledně ulice Orelské,  v jakém horizontu budou 
hotové inţenýrské sítě a vše co k tomu patří ? 
Ing. Šimčík : je zpracována projektová dokumentace na inţenýrské sítě,  
zatím je nouzová vozovka.  Během týdne nabude právní moci rozhodnutí na 
kanalizaci a vodovod. Pozemky, které byly blokované majiteli  jsou uţ 
prodané. Na vodovod a kanalizaci je rozpočtována částka 1,5 mil. Kč a 
investice půjde do 1. čtení rozpočtu – koncem ledna 2011. 
 p. Bartoníček : naléhám na zastupitele, na pořizování zvukového záznamu. 
Je to dobrá věc, kdo si klikne na internet a slyší, jak se která věc má. Zařadily 
byste se za  Město Veselí nad Moravou. 

 

13.Závěr  
 

Zápis byl vyhotoven dne : 24.11.2010      
Zapsala: Dana Krhovská 
 
Zápis ověřil :   p.Marie Plačková  ………………………… dne 26.11.2010 
 
                        Ing. František Dufka  …………………….. dne 26.11.2010 
 

 

 

Ing. Jan Šimčík 
starosta 

 

Neanonymizovaný zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 


